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De 113e vergadering wordt geopend door de voorzitter Willem van Ommeren met een welkom aan 
alle aanwezige leden op deze ALV, die door Covid-19 sinds maart 2020 is uitgesteld. Er zijn naar 
schatting 80 leden aanwezig – een goede opkomst.  
Er wordt één minuut stilte gehouden ter nagedachtenis aan de 13 leden die in het afgelopen jaar zijn 
overleden. 

 
In 2020 zijn veel zaken gecanceld, maar inmiddels zijn de meeste activiteiten weer opgestart. De 
grootste zorg is op dit moment de huisvesting van de HVOR. Gesprekken hebben plaatsgevonden 
met Stichting ’t Brandtweer, met de gemeente en met de Gedachteniskerk, vervolggesprekken 
starten binnenkort. Het 2e probleem was het vinden van een nieuwe redactie voor ons HVOR blad. 
Twee leden, mevrouw Conchita de Jong en Pieter Vis, hebben zich bereid verklaard de redactie te 
vormen en worden ondersteund door de redactieraad, bestaande uit mevrouw Henny Boor, de 
heren Kees Waiboer en Jan Maarten Doorman. Begin dit jaar heeft Jaap Klootsema de Leden 
Administratie op zich genomen, waar het bestuur zeer verheugd over was. De jaarverslagen van de 
secretaris en de financiële vastlegging door penningmeester de heer Reijer van der Meijden, worden 
goed gekeurd. Ook de kascommissie meldt dat de financiële zaken goed op orde zijn en een nieuwe 
kascommissie wordt benoemd. Hoewel de begroting goed op orde is, is er toch sprake van ‘financieel 
balanceren’.  

Mevrouw Conchita de Jong illustreert hoe het vernieuwde blad tot stand is gekomen. De redactie 
verwacht in januari ’22 (voorjaar), juli ’22 (zomer) en najaar ’22 met de volgende nummers te komen. 

De voorzitter staat stil bij wat de heer Piet Hovestad de afgelopen jaren voor de HVOR heeft 
betekend, de vele initiatieven die hij heeft genomen en het vele onderzoek dat hij heeft verricht. 
Voor al deze verdiensten heeft het bestuur besloten hem tot Erelid te benoemen dat door hem in 
dank wordt aanvaard. 

Mevrouw Monique van de Vijver, voorzitter van de Stichting Vrienden van de Gedachteniskerk, 
vertelt over het doel om het kerkgebouw te behouden voor de gemeenschap in Rhenen. 
Herdenkingen, culturele en maatschappelijke bijeenkomsten zouden er gehouden kunnen worden. 
Zowel de locatie als het gebouw zijn uniek in Rhenen. Op dit moment is bureau Hylkema bezig met 
haalbaarheidsonderzoeken i.o.v. de Stichting. 

Aftredend tijdens deze vergadering zijn de heren Blokland (Elst en Remmerden), Van Ommeren 
(voorzitter) en mevrouw Uiterwijk (PR & Communicatie - vacature). De nieuwe kandidaat voorzitter 
de heer Henk van den Berg wordt voorgesteld als geboren en getogen in Rhenen met een groot 
netwerk in Rhenen en daarbuiten, mede gezien zijn werk, 10 jaar lang, als wethouder. Hij wordt met 
de volledige steun van het bestuur voorgedragen aan de ledenvergadering. De leden stemmen met 
applaus in en de voorzittershamer wordt overgedragen. De nieuwe voorzitter spreekt de scheidende 
voorzitter toe en dankt hem voor de vele activiteiten en werkzaamheden gedurende de afgelopen 
12,5 jaar. Voor deze vele verdiensten wordt hij benoemd tot erelid van de HVOR. In zijn 
afscheidsrede vertelt hij over alle ontwikkelingen in de afgelopen jaren, naast zijn doel om contacten 
in Rhenen te onderhouden en uit te bouwen. Met plezier en dankzij de steun van vakkundige 
collega’s kijkt hij op een mooie periode terug en belooft hij contact te blijven houden. 

In het najaar van 2019 is het beleidsplan tot stand gekomen dat terug te lezen is op 
www.oudrhenen.nl . De heer Pieter Vis, als één van de samenstellers van het beleidsplan, licht aan 
de hand van een power point de onderdelen van dit plan toe. Het beleidsplan moet op onderdelen 
worden uitgewerkt in een werkplan. 

De voorzitter sluit te vergadering en na een korte pauze volgt de film met het Herdenkingsconcert 
door de Johan Friso Kapel, in de Gedachteniskerk. 
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